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College van Burgemeester en Wethouders 

van de gemeente ’s-Hertogenbosch 

Postbus 12345 

5200 GZ  ‘s-Hertogenbosch 

Betreft:  Schriftelijke vragen conform art. 33, RvO: Betreft:  
Woede bij ondernemers in Snellestraat over bankjesverbod: 
'Alle gezelligheid weg' 

Geacht college,  

Op 16 mei verscheen op de site van www.bd.nl een artikel waarin ondernemers hun “woede” uiten 

over het verbod van de gemeente om bankjes voor hun pand te plaatsen. Een situatie die al meer 

dan 20 jaar door de gemeente wordt gedoogd op basis van “dogmatisch” toegepaste regels en 

zonder enige vorm van overleg te niet gedaan. 

Met name horeca ondernemers hebben het de afgelopen jaren vanwege de economische crisis 

zwaar gehad. Ondernemers die hun hoofd boven water hebben weten te houden hebben dat veelal 

te danken aan inventiviteit, creativiteit en maar vooral heel hard werken! 

Creatief waren ze in de Snellestraat. “gewone” pandjes werden opgefleurd door divers en kleurig 

“straatmeubilair”. Waarbij de ondernemers juist terughoudend zijn geweest qua breedte/diepte van 

het meubilair zodat er voldoende ruimte overblijft voor lopen/fietsen. Een gewone straat werd door 

toedoen van creatieve ondernemers een van de gezelligere en dynamische straten van de stad.  

En juist deze gezelligheid waar we als stad door onze toeristen voor geroemd worden, lijken door 

dogmatisch handelen om zeep te worden geholpen. Vanuit het perspectief Ruimtelijke Ontwikkeling 

en Beheer, is veiligheid in deze dynamische wandel (en fietsstraat) een serieuze zaak, maar het kan 

naar mening van de Bossche VVD niet zo zijn dat enkele centimeters doorgangsverschil het verschil 

gaan maken tussen een leuke gezellige straat waar het goed toeven en ondernemen is, we terug zijn in 

een tijdperk waarin de straat gekend werd als ongezellig. (Foto O. Schrover) 

De Bossche VVD is van mening dat regels hun doel niet voorbij moeten schieten. Ondernemers 

zoeken en creëren kansen, maar willen vooral kunnen ondernemen. Daarom komt de Bossche VVD 

tot de volgende vragen: 

1. Wat is de reden voor het college om aan de gedoogsituatie – die volgens de ondernemers al 

ruim 20 jaar bestaat - een einde te maken? 

2. Hoe is het traject tot dit besluit genomen en op welke manier zijn ondernemers hierin 

betrokken? 

3. Afgelopen jaar heeft het college, waar mogelijk, de mogelijkheden voor ondernemers om 

“iets” buiten te zetten verruimt. Hoe past het besluit over de Snellestraat in dat verhaal? 

4. Deelt het college de mening van de Bossche VVD dat dit besluit geen enkel probleem oplost 

en daarom het doel voorbij schiet? 

5. Staat het college open om samen met de ondernemers uit de Snellestraat de huidige 

regelgeving tegen het licht te houden en – zonder veiligheid geweld aan te doen - creatief te 

zoeken naar een oplossing?  

In afwachting van uw antwoord, 

Namens de Bossche VVD 

Henry Liebregts & Robert Janssen  

 Foto: O. Schrover omstreeks 1979 


